



紐英崙余風采堂
YEE FUNG TOY ASSOCIATION OF NEW ENGLAND
 11 Hudson Street, Boston, Massachusetts 02111 U.S.A.
 Telephone: (617) 338-8179



獎學金申請表 Scholarship Application

學生資料: (Student Information)

中文姓名 _____ Name (English) _____ 電郵 (E-mail) _____
 出生日期 (D.O.B.) _____ 年歲 (Age) _____ 性別 (Sex) 男 (M) 女 (F)
 地址 (Address) _____ 電話 (Telephone) _____
 城鎮 (City) _____ 州 (State) _____ 郵區號碼 (Zip) _____
 才藝 (Talent : Music ___ Dancing ___ Singing ___ Sport ___ etc.) _____

父母資料: (Parent Information)

父親中文姓名 _____ Father's Name (English) _____
 母親中文姓名 _____ Mother's Name (English) _____
 地址 (Address) _____ 電話 (Telephone) _____
 城鎮 (City) _____ 州 (State) _____ 郵區號碼 (Zip) _____
 會員證號碼 (Membership #) _____

大學資料: (College Information)

大學名稱 (College Name) _____
 地址 (Address) _____ 電話 (Telephone) _____
 城鎮 (City) _____ 州 (State) _____ 郵區號碼 (Zip) _____

申請人簽名 _____ 日期 _____
 Applicant's Signature _____ Date _____

所有申請者及其父或母親必須已在余風采堂註冊成為會員並已經繳納今年的香油銀。
 All applicants and his or her parents must be registered with the Yee Fung Toy Association and also paid the annual Chinese New Year's contribution to the Association.

所有的資料和獎勵的獎學金都必須經紐英崙余風采堂核實。
 All information and award of scholarships are subject to verification by the Yee Fung Toy Association of New England.

**新的獎學金規定:
 New Scholarship Requirements:**

1. 平均學分達到 3.5 或以上: 必須提供現有大學成績副本。
 3.5 GPA or above: A copy of your grades from an accredited college must be enclosed.
2. 或已收到大學獎學金者: 請提交獎學金額的證明。
 Or received another scholarship: Proof of amount of scholarship received must be enclosed.
3. 最少要參加一次余風采堂的會議或活動, 但不包括春宴。
 Attend minimum 1 Yee Fung Toy event or meeting exclude the New Year Banquet.
4. 申請之前或之後要完成十小時由你自己選擇的社區義工服務, 須提交書面服務證明。
 Volunteer 10 hours of community service of your choice or assigned by Yee Fung Toy Association.
5. 2015年獎學金獲獎者, 需在2015年全美余風采堂懇親大會之前或期間協助懇親活動。
 For 2015 recipients only, arrange to assist prior or during the Yee Fung Toy National Convention